
Reactie van de vereniging SV Schaesberg  
 

Geachte dames en heren, 

 

 

SV Schaesberg maakt zich ernstige zorgen over het voorstel van het LiSB-bestuur om de 

teamgrootte in alle klassen vast te stellen op 6 personen. Schaesberg is van mening dat dit 

voorstel de achteruitgang van het schaken in Limburg in hoge mate zal bevorderen. Wij doen 

dan ook een beroep op de algemene ledenvergadering om dit voorstel niet aan te nemen. 

 

Er zijn meerdere argumenten om dit voorstel van de hand te wijzen. 

● Het aantal deelnemers aan de bondscompetitie zal verder afnemen. De teams in de eerste 

klasse en in de promotieklasse worden kleiner. Het is echter maar zeer de vraag of de 

betreffende verenigingen meer teams zullen inschrijven. Er vallen immers 2 spelers per 

team weg, terwijl er voor een nieuw team 6 spelers nodig zijn. Voor de derde klasse zijn 

ineens 2 spelers extra nodig om een team vol te krijgen. 

● De meeste teams in de hoogste twee klassen slagen er iedere keer in compleet bij de 

wedstrijd te verschijnen. Toch moeten al deze teams nu de pijnlijke keuze maken twee 

spelers te laten vallen. Een aantal van deze spelers zal besluiten niet meer uit te komen in 

de bondscompetitie. 

● De drempel naar de KNSB-competitie wordt haast onneembaar. Nu moet er al worden 

overgestapt naar een andere speeldag. Als het voorliggende voorstel aangenomen wordt 

moeten er ook nog eens twee spelers extra worden gevonden. Voor veel teams is dat een 

brug te ver. Gevolg is dat winnaars van de promotieklasse promotie zullen weigeren. Hoe 

wordt hiermee omgegaan? Mag dan de nummer 2 of 3 promoveren? Accepteert de KNSB 

dit? Met dit voorstel wordt de enige band die Limburg heeft met de KNSB min of meer 

doorgesneden. 

 

Tenslotte 
Naast onze bezwaren tegen de inhoud van het voorstel maakt Schaesberg ook bezwaar tegen 

wijze waarop het voorstel wordt voorgelegd.  

● Het voorstel is onvoldoende uitgewerkt, zo wordt niet ingegaan op de gevolgen voor de 

relatie met de KNSB-competitie. Dit is echter van zo’n groot belang dat hier niet aan 

voorbij mag worden gegaan.  

● Bovendien vinden wij het vooronderzoek onvoldoende voor zo’n ingrijpend besluit. Een 

eenvoudige enquête via e-mail past niet bij een voorstel van dergelijke omvang. 

● De termijn waarbinnen een dergelijk ingrijpende wijziging wordt doorgevoerd is veel te 

kort. Teams hebben het hele seizoen geknokt voor promotie of klassebehoud en krijgen 

aan het einde van het seizoen te horen dat twee spelers niet mee mogen promoveren en 

misschien zelfs een klasse lager moeten gaan spelen. Dat kan niet. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

René Coenjaerts 


